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Protokół Nr LIII /2014 

z LIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 22 września 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad LIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
Otwarcia sesji o godz. 13.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecny radny Łukasz Orłowski. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
Porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego rady przekazany radnym wraz z 

materiałami na sesję: 

1. Otwarcie obrad LIII  sesji. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z LII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

sierpnia 2014 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 

2015 rok,  

d) przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy i 

remontu drogi powiatowej Nr 5129 E gm. Stryków, drogi powiatowej Nr 5130 E gm. 

Stryków, drogi powiatowej Nr 5162 E gm. Stryków oraz drogi powiatowej Nr 1150 E 

gm. Stryków, 
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e) zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków, Gminą Łódź i Gminą 

Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji autobusowej. 

9. Interpelacje. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 14 głosów za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujący się 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

LIII sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1. Radna Anna Ślęzak – wyraziła zgodę 

2. Radna Małgorzata Kiełbik-  wyraziła zgodę 

3. Radna Marzena Skwarko- wyraziła zgodę 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków: 14 głosów za bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujący się 

 

Ad. 5. Zatwierdzenie protokołu z LII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

sierpnia 2014 r. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi 

do treści protokołu?  

Uwag i wpisów do protokołu z LII sesji podczas obrad LIII sesji nie złożono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

13 głosów za  

  0 głosów przeciwnych  

  1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że uczestniczył w spotkaniu z 

mieszkańcami ul. Polnej w Strykowie i Woli Błędowej, wyniki i postulaty przekazał panu 

Burmistrzowi. Następnie poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od 

mieszkańców ul. Warszawskiej i Brzezińskiej w Strykowie, z którym można zapoznać się w 

biurze Rady Miejskiej. Poza tym w ostatnim okresie Przewodniczący uczestniczył w 

posiedzeniach komisji, brał udział w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu wyjazdowym 

oceniła stan bezpieczeństwa przed placówkami oświatowymi. Komisja wnioskowała m. in. o 

zainstalowanie progów zwalniających, poprawę oznakowania istniejącego oraz złożyła 

wnioski do budżetu.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami wypracowała 

wnioski do projektu budżetu na rok 2015.  
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Godz. 13.06 na salę przybył radny Łukasz Orłowski 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym przyjęła wnioski do projektu budżetu na rok 

2015.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że posiedzenie komisji zaplanowane jest na dzień 29 

września br.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski 

poinformował, że komisja między sesjami na posiedzeniu spotkała się z przedstawicielami 

stowarzyszeń działających na terenie Gminy Stryków oraz wypracowała wnioski do projektu 

budżetu na rok 2015.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że do biura RM wpłynęło zaproszenie od 

sołectwa Ciołek na grzybobranie, więc korzystając z okazji zaprosił radnych na w/w imprezę.  

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że cały miesiąc wrzesień to czas intensywnych 

spotkań w sprawie rozdysponowania funduszu sołeckiego. Burmistrz odniósł się także do 

złożonego protestu, jego części zasadniczej, w której poruszono problem wzmożonego ruchu 

drogowego, nie przestrzegania bezpieczeństwa. Urząd podjął działania w tej kwestii, zbadano 

ruch na ul. Brzezińskiej pojazdów ponadnormatywnych, w dzień było ich 19, a w nocy 70. Po 

rozmowie z panią komendant z Komendy Powiatowej Policji będą wzmożone kontrole na 

ulicach, gdzie notorycznie przekraczany jest tonaż. Co do innych rozwiązań to są one 

analizowane. Informacja, że w Strykowie nic się nie robi, mieszkańcy po artykule w 

Wieściach piszą, że co innego podpisywali, tych podpisów użyto do drugiej części pisma, co 

do której treści się nie zgadzają. Mówią, że organizatorzy protestu wprowadzają w błąd. 

 

Przewodniczący Rady nie udzielił głosu w tym punkcie radnemu Bogdanowi Walczakowi, 

poinformował, że może zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski i sprawy różne”. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok 

 

Pani Barbra Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały poinformowała o zmianie w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżetu i zmian 

w budżecie Gminy Stryków na rok 2014. Pani Skarbnik wyjaśniła, że 17 września br. 

nastąpiło otwarcie ofert na zadanie pn. Budowa drogi gminnej Niesułków Kolonia, w 

budżecie Gminy zabezpieczona była kwota 200 tys. zł, najtańsza oferta wynosi 281.978,73 zł, 

więc musi nastąpić uzupełnienie limitu wydatków o kwotę 82 tys. zł. Brakującą kwotę 

proponuje się pokryć z oszczędności środków z przebudowy dróg gminnych i powiatowych 

na terenie Gminy Stryków. Następuje także odpowiednio zmiana paragrafów.  

WPF nie ulega zmianie.  
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Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  
14 głosów za  

1 głos przeciwny  

0 głosów wstrzymujących się 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  
14 głosów za  

1 głos przeciwny  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Stryków na 2015 rok 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się 

 

d) przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie 

przebudowy i remontu drogi powiatowej Nr 5129 E gm. Stryków, drogi 

powiatowej Nr 5130 E gm. Stryków, drogi powiatowej Nr 5162 E gm. Stryków 

oraz drogi powiatowej Nr 1150 E gm. Stryków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Promocji, Informacji i Pozyskiwania Środków 

Pozabudżetowych powiedział, że kontynuujemy współpracę ze Starostwem Zgierskim 

dotyczącą modernizacji dróg gminnych i powiatowych. W roku 2015 będą realizowane dwa 

potężne zadania, będzie wykonanych 19,5 km dróg powiatowych oraz 19 km dróg gminnych, 

niektóre będą budowane od podstaw wraz z oświetleniem ulicznym, poszerzeniem jezdni. 

Całość podzielona została na dwa mniejsze zadania: „Przebudowa i remont dróg gminnych i 

powiatowych na terenie gm. Stryków w 2015 r.” - Zadanie A: przebudowa i remont dróg 

powiatowych w miejscowościach: Zelgoszcz, Klęk, Kiełmina, Dobra, Dobra Nowiny, 

Michałówek, Dobieszków, Stary Imielnik oraz „Przebudowa i remont dróg gminnych i 

powiatowych na terenie gm. Stryków w 2015 r.” Zadanie B: przebudowa i remont dróg 

gminnych i powiatowych w miejscowościach: Stryków, Sosnowiec Pieńki,  Cesarka, 
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Warszewice, Anielin, Bartolin, Sierżnia, Lipka, Niesułków Kolonia, Niesułków. Do dnia 30 

września składa się dokumentację konkursową.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Powiat Zgierski przyjął już podobna uchwałę.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał jakie to drogi.  

 

Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Promocji, Informacji i Pozyskiwania Środków 

Pozabudżetowych odpowiedział, że Nr 5162E to droga Stryków- Cesarka- Bartolin, a Nr 

1150E to droga Skoszewy – Sierżnia do Lipki (Niesułków za most autostradowy w 

Nowostawach Dolnych).  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

e) zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków, Gminą Łódź i 

Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 

autobusowej 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Bogdan Walczak powiedział: nie mogę głosować za tymi zmianami, dla mnie 

najważniejsze są ceny biletów. Radny pytał na czym ta zmiana polega.  

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, Infrastruktury i Zamówień 

Publicznych odpowiedziała, że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia dodatkowego kursu 

autobusu linii 51B o godz. 12.35 na wniosek mieszkańców Klęku. Jest to Aneks Nr 2 do 

Porozumienia z 2010 roku zawartego pomiędzy Gminą Stryków, Gminą Zgierz i miastem 

Łódź. O ten kurs wnioskowali mieszkańcy. Cena biletów się nie zmienia. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie ustalamy tutaj ceny biletów. Mieszkańcy 

tych miejscowości od lat starali się o skomunikowanie tych terenów, będzie jeden bilet 

aglomeracyjny, będzie jedna cena biletów.  

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Godz. 13.20 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 13.40.  

 

Ad. 9. Interpelacje. 

 

Radny Bogdan Walczak: odnośnie złożonego protestu, mieszkańcy co się podpisali i oni to 

komentują, a te komentarze, które płyną z tej strony, ze strony urzędu wiadomo na jakiej 

zasadzie to działa. Ja jeszcze raz przypomnę wam, że to niezadowolenie trwa od 2006 roku, to 

nie jest kampania wyborcza. No wie pan, tak się tłumacząc, to znaczy, że nie ma nic pan do 

powiedzenia. Ale ja nie będę tego komentować. Następnie radny Walczak odczytał 

wypowiedzenie pełnomocnictwa, pismo napisane, czy to było nakazane nie tylko przez pana, 
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ale przez mecenasa, bo to jest pismo prawnicze „Niniejszym oświadczam, że wypowiadam 

panu, czyli mnie pełnomocnictwo do działania w sprawie związanej z procedurami 

skargowymi i protestami mieszkańców Strykowa skierowane władzy miasta i gminy 

Strykowa, do wiadomości burmistrza M -G Stryków”. W tej sprawie nic więcej nie powiem.  

Sprawa jedna jest w Strasburgu, druga w Sądzie Najwyższym.  

Następnie radny Walczak zwrócił się do Przewodniczącego Rady: proszę zapoznać się z 

wartością treści tego protestu, bo tam jest dla osoby umiejącej czytać, proszę sobie zasięgnąć 

informacji encyklopedycznej, co to jest kompetencja. Przy tej okazji składania tego protestu 

jakie pan podjął działania, czy podjął, a jeżeli tak, to jakie. Jeżeli chodzi o inne kwestie z tym 

związane, to proszę pytać mieszkańców.  

 

Przewodniczący Rady odczytał  §45 Statutu Gminy Stryków: „§ 45. 1. Interpelacje składa się w 

istotnych sprawach związanych z działalnością organów gminy. 

Interpelacja powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej 

przedmiotem 

oraz związane z nim pytanie. 

2. Interpelacja powinna być sformułowana jasno i zwięźle.” Przewodniczący Rady 

powiedział, że do pana burmistrza pytania nie było.  

 

Radny Bogdan Walczak: pytanie panu zadałem. Kolejna sprawa dotyczy krzewów przy ul. 

Piłsudskiego, mieszkaniec tej ulicy powiedział, że przywiezie pod Urząd te krzewy, które 

miały być wyrzucone, to tam wsadzili. To jest ośmieszenie, przywiezienie krzewów, które 

miały być wyrzucone, zostały wsadzone w miejsce, gdzie kilkakrotnie pana prosiłem i 

ostatnio również pan powiedział: „Wstawimy do budżetu o te krzewy, o dokończenie 

zakrzewienia tego osiedla.” Może by się pan pokazał dzisiaj na zebraniu i sam to powiedział.   

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że nie wie, czy pani mecenas widziała protest, 

aluzja o prawnikach nie wiem z jakiego powodu był przytoczona. Burmistrz odczytał kolejne 

pismo dot. podpisu pod protestem. Pan uważa, że to jest takie ot sobie, przedstawiając komuś 

treść, pod którą składa podpis, a następnie ta treść jest przedstawiana  zupełnie inna. To jest 

nie fair w stosunku do tych, do których  zgłasza się o podpisanie pisma. Odnośnie drugiej 

sprawy, trwała inwestycja w Koźlu, była robiona zatoczka przy kościele, szkoda było 

wyrzucić rosnące tam krzewy, zaryzykowaliśmy i dokonaliśmy posadzenia ich, te które się 

przyjmą będą rosnąć, te które wyschną to będą wyrzucone.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków  powiedziała, że te 

same krzewy w Koźlu były podlewane i wszystkie rosną.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwracając się do radnego Bogdana Walczaka powiedział: 

pan jest do kontaktu, Rada Miejska tak jest pismo skierowane, na końcu do wiadomości 

przewodniczący Rady Miejskiej. Cała Rada może zapoznać się i coś zrobić.   

 

Radny Bogdan Walczak: co pan robi za 1600 zł, powinien się pan przygotować do 

wystąpienia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: niech się pan przygotuje.  

 

Radny Czesław Polit odniósł się do sadzenia krzewów i powiedział, że krzewy ze skwerków 

w Koźlu wyglądają super. Sam byłem zdziwiony, że się przyjęły- mówił radny Polit.  
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Ad. 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Bogdan Walczak: panie burmistrzu, sprawa jeszcze dotyczy tego protestu, pan tam w 

którymś wywiadzie prasowym na ten temat powiedział, że to nie jest pana jak gdyby no 

finansowanie takich propozycji, które zostały przedstawione w tym proteście.  Nie zgadzam 

się z tym, że gospodarz, czyli Burmistrz, on decyduje, czy coś takiego ma być, czy ma nie 

być, czy droga moja, czy nie moja, czy wojewódzka, czy powiatowa. Prawo o ruchu 

drogowym mówi, że jeżeli gmina wnioskuje o finansowanie, czy ustawienie znaków, przecież 

za tą organizacje ruchu, która teraz jest robiona gmina płaciła, nie Generalna Dyrekcja 

dlaczego pan oszukuje społeczeństwo, wypowiadając się w gazecie, że do pana nie należy 

taki wydatek. Ustawianie ograniczeń prędkości, jeżeli pan zawnioskuje, to pan decyduje  się 

na pokrycie kosztów. Jesteśmy bogatą gminą? Jeżeli pana nie stać na taki gest, żeby ludziom 

pomóc.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski: nie zamierzam się denerwować, znam swoje obowiązki i 

możliwości. Pamięta pan czas, kiedy walczyliśmy o skrzyżowanie ze światłami, to pan się 

obawiał, że korki będą do pana domu. Obwodnica Strykowa – jest to przełożenie drogi 

krajowej, powstała z naszej inicjatywy, pan doskonale wie, że ci którzy protestują, byli 

przeciwni, żeby obwodnicę budować.  Co pisze prasa – nie autoryzuję tych artykułów. Proszę 

o chwilę opanowania. Zasadnicza kwestia dla terenu Gminy Stryków to małe rondo, brak 

odcinka autostrady, brak przebudowy DK 14. Przypisywanie mi, że rondo nie przebudowane, 

to lekka przesada, te problemy będą rozwiązane.  

 

Ad. 11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radna Małgorzata Kiełbik odczytała protokół 

Komisji i poinformowała, że Komisja na LIII sesji w dniu 22 września 2014 r. nie przyjęła 

wniosków.  

Głosowanie: 15 głosów za  

0 głosów przeciw  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 11. Zamknięcie obrad.  
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 14.15 dokonał zamknięcia sesji.  
 

 

 

Protokołowała:  

E. Tomczak. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


